
PRoroKÓ¿ un ilvo3

z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbytej w dniu 9 stycznia 2003 roku
-* 

taii kawiarnianei Domu Kultury w Jpdrzejowie'

Ad.  1  1 ' l
przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska o godzinie 10r0 otwarla obrady III

sesji Rady Miejskiej i le¿.áo*iá. obrady rozpoczeto przy obecnosci na sali obrad 20 radnych na

stan zo rádnych, co stanówi loo|% ogolu Rady Przewodniczqsa stwierdzila quonrm prawomocne

do podejmowania uchwal.
Przewodniczqca Rady powitala przybylych na sesjp: Starostg Jgdrzejowskiego - Edmunda

Kaczmarka, Burmistrza Leszka Kapcig,-Wió. burmistrzów: Janusza Woániaka i Stanislawa

Nowaka, radnych, naczelników wydzialów Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek

organizacyjnych gminy, soltysów i przewodniczQrych rad soleckich, przedstawicieli partii'

stónnictw pótlty.iny"tt, zwiqrków ru*odo*ych, mediów oraz wszystkich przybylych goéci'

przewodnicz[ca Rady zglosila kandydaturp radnej Marii Baranskiej na sekretarza obrad,

radna Baranska wyrazlta zgodq.
Sekretarzem obrad wybrano jednoglo$nie radn4 Marig Baraúsk4.

A d 2
Na sesji w dniu 12 grudnia 2002 roku nieobecnych bylo dwoje radnych; nieobecnoécr

zostaly usprawiedliwione.

A d 3
Radny Pawel smor4g w imieniu Komisji Rewizyjnej wnosi o wycofanie z porz4dku obrad

punktu lB, zá wzglgdu na to, ze sprawa nie byla omawiana na komisjach

Wigcej uwag nie zgloszono.
Rada Miejrf,u * ipdrzejowie jednogloSnie przyjpla poprawkq zgloszonq przez Radnego

Pawla Smor4ga.
Rada tvtiejska w Jqdrzejowie jednogloinie przyjqla porz4dek obrad.

Porz4dek obrad:
l. otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Usprawiedliwienie nieobecnosci radnych na sesji w dniu 12 grudnia 2002 roku'

3. Przyjgcie porzqdku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji'

5. Uchwala w sprawie uzupelnienia skladu Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

6. Zloaenie élubowania przez radnego Ryszarda Dzwonka.

7. Zapytania i interpelacje radnych
8. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami'
g. Sprawozdanie 

" 
*ykónania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji'

10. Uchwala w spra*ie ustalenia -aksyrnalnej liczby radnych wchodz4cych w sklad komisji

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. r, -,- : ..
ll.Uchwala w sp.a*ie uitalenia przedmiotu dzia\ania oraz skladu osobowego Komisji

OÉwiaty, Kultu;y, Zdrowiai Opieti Spolecznej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie'

12. Uchwalu * ,prulie wyboru przewodniczqcego Komisji Oswiaty, Kultury' Zdrowia i Opieki

Spolecznej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie'

13. Uchwala w spráwie ustalenia przedmiotu dzialanta oraz skladu osobowego

Komisji Rolnictwa i Integracji zlJniqEuropejsk4 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie'

14. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczecego Komisji Rolnictwa i Integracji zUniq

Europejsk4 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie'
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15.Uchwala w sprawie ustalenia przedmiotu dzialania oraz skladu osobowego Komisji

Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie'

16. Uchwala w sprawi. *ybo* Przewodniczecego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku

Publicznego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
17. Uchwala w sprawie ustalenia nazwy oraz przedmiotu dzialania Komisji Bud2etu i Mienia

Komunalnego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
1 8 .
19. Uchwala w sprawie upowaznienia BurmistrzaMiasta Jgdrzejowa do ustalenia odplatnoéci za

korzystanie z obiektu Plywalni Miejskiej w Jqdrzejowie'

20. Uchwala w sprawie po*olania Raáy Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w Jgdrzejowie.
2l.Uchwala w sprawie gminnego

alkoholowvch na rok 2003.
programu profilaktyki i rozwi4zywania problemów

22. Informacja o wykonaniu gminnego

alkoholowych w roku 2002.
23. Odpowiedzi na interPelacje.
24. Sprawy ró2ne.
25. Zamknigcie obrad.

A d . 4

programu profilaktyki i tozwiEzywania problemów

Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji'

Rada Miejska przyjgla protokol z poprzedniej sesji.

A d s
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalp Nr III I 28 I 03 w sprawle

uzupelnienia skladu Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
/Uchwala Nr III I 28 I 03 w zalqczeniu do protokotu/'

A d 6
Zgodnie z art.23 a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. O samorzqdzie gminnym, radny

Ryszard Dzwonek zlo2yl Slubowanie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie kontynuowala obrady przy obecnoéci na sali obrad 2l radnych na stan

2l radnych, co stanowi 100 o ogo'tu Rady.

Ad 7.
1. Radna Ewa ptasznik odczytala wniosek mieszkaúców Osiedla Murawiec II /w zalqczeniu do

protokolu/. Radna popiera wniosek mieszkaiców; uwa2a, ze nie byloby to z uszczerbkiem dla

budzetu gminy, a mieszkaúcy nie placiliby dwa razy za to samo.

2. Radna Ewa ptasznik zwróciia sig do radnych z apelem o pomoc dla dw-óch chlopców, uczniów

LO i Sp nr 2, których rodzice nie zyj4. Cfuopcy ia bez Srodków do zycia, poniewaz jeszcze nie

zostala przyznana renta rodzinna. Radna apeluje równieZ do burmistrza, aby w miarp

mozliwoSci znalazl Srodki na pomoc chlopcom.
3. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e w poprzedniej kadencji Rada podjqla uchwalg

w sprawie nieodplatnego pir"ja"l a przez gminp dzialek na osiedlu Murawiec II. WlaSciciele' -

mimo, r. \ry.r.Sniej igobzili sip, teraz nie wyra2aiq zgody. Radna pyta, czy gmina mo2e

wykupió te dzialki. Ozigti temu powstala by droga dojazdowa do 44 dzialek budowlanych.

4. Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego od kilku miesigcy jest nie zasiedlone mieszkanie przy

Pl. KoSciuszk\9.
5. Radna Janina Szreniawa py,ta, kto sip zajmuje remontem sali wielofunkcyjnej w Domu Kultury'

6. Radny Jan Zigbiúski - w 
-zwiqzku 

z otrzyman4 informacj4 iz do Urzpdu Miejskiego wplynQlo

pismó dotyczqce nieprawidlowoéci w uchwale w sprawie podatku od érodków transportowych'
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a podnoszonych na ostatniej sesji, prosi o wyja(nienie, czy zapisy w uchwale s4 zgodne

z obowi4zujqcq nowelizacja ustawy o podatku od irodków transportowych.

Radny iui ZipAi¡ski prási o wyjainienie, czy uchwala w sprawie podatku od irodków

transportowych zost;la opublikowana w Dzienniku urzgdowym województwa

Swigiokrzyrti.go. Ieaeli nie, to jak moze obowi4zywaó od I stycznia.

Radny UÁ ZrpÉrnski py.ta, 
'czy' 

zapis w paragrafie 4 uchwaly jest zgodny z obowi4zujqcym

p.u*é., je2eli uch*aiá wchodzi w zycie l4 dni od daty opublikowania' a zastosowanie ma

mieó od 1 stycznia. Ptzeciel prawo nie dziala wstecz'

wiceprzewodniczqcy Teofil 39k prosi o remont szeÉódziesigcioletniego oéwietlenia przy drodze

powiatowej w- Chwascicach. Próblem istnieje od trzech lat. Zaklad Energetyczny nie mo2e

zapewnió oéwietlenia ze wzglgdu na zly stan techniczny opfaw i koszy-

10. Radna Ewa ptasznik prosi o zajgcie sig problemem ciasnoty ul. Okrzei na wysokoéci PZU

i poczty. Radna proponuje poszerzenie j.iAni w celu umozliwienia bezpiecznego parkowania

pojazdów oraz wprowadzenie ruchu jednokierunkowego'

Ad.  8.
Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil

Nowaka.

Ad.  10
Radna Janina Szreniawa wnioskuje o zwipkszenie skladu liczbowego Komisji

Kultury Zdrowia i Opieki spolecznej do 8 radnych.

Radny lan 2igblniti *nioiLuje o zwigkszenie skladu liczbowego Komisji

i Integracji zrJniqEuropejsk4 do 7 radnych.

Przyst4piono do glosowania wniosków:

Wniosek radnej SzreniawY:
z a - 8
Przeciw - 4

Wstrzymalo sig - 6
Wniosek zostal PrzYjqtY.

Wniosek radnego Zigbiiskiego :
Za 1 6

4

swoich zastgpców: Janusza Wolniaka i Stanislawa

Wice burmistrz Stanislaw Nowak powiedzial, ze skoúczyl 60 lat' ma wyksztalcenie wYZsze

ogrodnicze, od 30lat pracuje w rolnictwie.
Radna Janina Srr*niu*u zaplüala, kiedy wice burmistrzowie bpdq mieli oddzielne gabinety'

Burmistrz Kapcia poinformowal, Zebqdzie to w najblizszym czasie.

Radny pawel Smoi4g poprosil o przedstawienie zakresu pracy wice burmistrzów.

Burmistrz Kapcia polnfui*o* al, zeburmistrz Nowak bgdzie nadzorowal zadania dotycz4ce

gospodarki komunalnej, rolnictwa i ochrony Érodowiska, urzqdzeí't sanitarnych, ochrony zdrowia

iopieti spolecznej orizbgdzie mial nadzói nad wydzialem rolnictwa, geodezji' Strazy Miejskiej

i piacówek oéwiatowych na terenie gminy, Zaktadem Remontowo Budowlanym, Skladowiskiem

Odpadów Komunalnych, ZPOZ, Plywalniq Miejskq Osrodkiem Pomocy Spolecznej Wige

burmistrz Janusz Wó¿niat bqdzie nadzorowal wydzialy: gospodarki komunalnej, inwestycji,

oéwiaty, Dom Kultury, jednostki oéwiatowe na terenie miasta, Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji

oÍaz Larzqd Budynúów Mieszkalnych. Nadzór nad wydzialem budownictwa. ftnansowym,

organizacyjny* póro staje z zakresié burmistrza. Dokladny zakres obowiqzków bpdzie podany

w nowym regulaminie organizacyjnym.

Ad. e
Uwag nie zgloszono.

Oéwiaty,

Rolnictwa

Przeciw
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Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal PrzYigtY.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalp Nr III/29/03 w sprawie

ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzacych w sklad komisii Rady Miejskiei

w Jgdrzejowie.
/Uchwala nr llLl29l03 w zalqczeniu do protokotu/.

przewodni czqcaRady Miejskiej o godzinie 10a0 oglosila przerwq trwajqcq do godziny 1 100'

A d .  1 1 .
przewodni cz4caRady Miejskiej Wnioskuje o dopisanie w $ I ,,-opinie i wnioski do projektu

budzetu".
Rada Miejska jednogloSnie przyjgla poprawkp zgloszonqprzez Przewodniczqc4 Rady.

Do skladu fomiiji Oiwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej zgloszono radnych.

. radnv Kszvsztof Swietlik - Leszka Sulka

o radny Jan Zigbinski - Alfreda Bialeeo

o radny Kazimierz Michalski

. radna Ewa Ptasznik

Ryszarda Dzwonka
Adama Wójcika
Andrzeja Hatnego

o radny Krzysztof ChaluPka

- Marip Barañsk4
- Ewg Ptasznik
- Jana Zigbinskiego

o radny Alfred Biaty - Janing Szreniawa

Wszyscy zgloszeni kandydaci wyrazili zgodg na kandydowanie'

Rada Miejska przystqpita kolejno do glosowania zgloszonych kandydatur

Kandydatura Leszka Sulka.
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siP - 0

Kandydatura
Za

Alfreda Biaiego

Przeciw
Wstrzymalo sig

Kandydatura Ryszarda Dzwonka
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

Kandydatura Adama Wójcika:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Kandydatura
Za

Andrzeja Hatnego

Przeciw
Wstrzymalo sig

Kandydatura Marii

- 2 1
- 0
- 0

2T
U

0

1 1

- 0
- 0

Barañskiej:



Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Kandydatura Ewy Ptasznik.
z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Kandydatura Jana Zigbiúskiego
-  1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

Kandydatura Janiny Szreniawa
- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 4

Do skladu Komisji Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej zostali wybrani: Leszek

Sulek, Alfred Biaty, Ryszard Dzwonek, Adam Wójcik, Andrzej Hatny, Ewa Ptasznik' Jan

Zigbiiski, Janina Szreniawa.

Uchwala Nr III/30/03 w sprawie ustalenia przedmiotu dzialania oraz skladu osobowego Komisji

Oúwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spoteóznej Rady Miejskiej wJpdrzejowie w zalqczeniu do

protokolu.

Ad .  12 .
Radny KazimierzMichalski w imieniu koalicji zglosil kandydaturq radnej Ewy Ptasznik na

przewodnicz4c4 Komisj i.
Radna Ewa Ptasznik nie wytazlla zgody.

Radny pawel Smoi4g w imieniu koalicji zglosila kandydaturp radnego Alfreda Biaiego na

przewodniczecego komi sj i.
Radny Alfred Bialy nie wyrazll zgody-

Radna Ewa Ptasznik poprosila o ogloszenie przerwy'

przewodni czqcaRady Miejskiej o godzinie 112s ogtosila przerwp trwaj4c4 do godziny 11as

Wiceprzewodniczqcy rady Teofrl Sek zglosil kandydaturg radnej Janiny Szreniawa na

przewodnicz4c4 komisji.
Radna Szreniawa wYrazrla zgodP.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr III/31/03 w sprawie wyboru
przewodniczqcego Komisji OSwlaty, Kultury, Zdrowia iOpieki Spolecznej Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie nastEpujqca iloéci4 glosów:
-  l 3

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 7
fuchwala nr III/31/03 w zal4czeniu do protokolu/

7
0
l 4

Ad.  13
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przewodniczeca Rady Miejskiej Wnioskuje o dopisanie w $ 1 ,,-opinie i wnioski do projektu

budzetu".
Rada Miejska jednogloénie przyjgla poprawkp zgloszonq przez Przewodnicz4c4 Rady.

Do skladu Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4Europejskq zgtoszono radnych:

o radny Józef Kgdra - Bosdana Króla
. radny Pawel Smor4g - Krzysztofa Swietlika

- Andrzeja Gawlowskiego
- Teofila Sqka

o radny Alfred Bialy - Jana Zigbiñskiego
o radny Stefan Fiutek - Ryszatda Dzwonka
. radna Ewa Ptasznik - Stanislawa Baranskiego

Radny Kazimierz Michalski wnioskuje o zamknigcie listy; Rada Miejska jednoglosnie wniosek

przyjgla.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalp Nr llll32l03 w sprawie

ustalenia przedmiotu dzialania orur rkludu bsobowego Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4

Europejskq Rady Miejskiej w Jpdrzejou'ie.
AJchwala Nr III/32/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  14
Radny pawel Smor4g zglosil kandydaturg Krzysztofa Swietlik a na przewodnicz4cego

komisji.
Radny Swietlik wyrazll zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie powzigla uchwalg Nr III/33/03 w sprawie wyboru

przewodni czqcego Komisji Rolnictwa i Intégracji z Uniq Europejskq Rady Miejskiei

w Jgdrzejowie.
/Uchwala Nr III/33/03 w zal4czeniu do protokolu/'

Ad  15
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Wnioskuje o dopisanie w $ 1 ,,-opinie i wnioski do projektu

budZetu".
Rada Miejska jednogloénie przyjgla poprawkg zgloszon4 przez Przewodnicz4c4 Rady.

Do skladu fomiiji Góspodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego zgloszono radnych.

. radny Stefan Fiutek Kazimierza Michalskiego

o radny Adam Wójcik - Stefana Fiutka
o radny Krzysztof Swietlik - Pawla Smor4ga
o radny Alfred Bialy - Krzvsztofa Chalupkq
o radna Ewa Ptasznik Wojciecha Bilewicza

- Marii Baraiskiej
Radny Adam Wójcik wnioskuje o zamknipcie listy; Rada Miejska jednogloénie wniosek przyipla.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalg Nr III/3 4/03 w sprawie

ustalenia przedmiótu dzialaniaoraz skladu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku

Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
fuchwala Nr IIV34/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  16.
Radny Stefan Fiutek zglosil kandydaturg Kazimierza Michalskiego na przewodniczqcego

komisji
Radny Michalski wyraztl zgodg na kandydowanie.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powziqla uchwalg Nr III/35/03 w sprawie wyboru

przewodniczecego Komisji óospo"da.ki komunalnej i PorzQdku Publicznego Rady Miejskiej

w Jpdrzejowie.
AJchwala Nr III/35/03 w zalqczeniu do protokolu/'

A d . 1 7 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie powzipla uchwalg Nr 111136103 w sprawie

ustalenia nazwy oraz przedmiotudzialania romis;i Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
/Uchwala Nr III/36/03 w za\qczeniu do protokotu/'

Ad .  19
Uwag nie zgloszono

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalg Nr llll37l03 w sprawie

upowaznienia Burmistrza Miasta Jgdriejowa do ustalenia odplatno lci za korzystanie z obiektu

Plywalni Miejskiej w Jpdrzejowie.
/Uchwala Nr llll37l03 w zal1czeniu do protokolu/'

Ad 20
Do skladu Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jpdrzejowie

zgloszono nastqpujqce kandydatury:
. radna Ewa Ptasznik - Wojciecha Bilewicza

o radny Krzysztof Swietlik - Teofila Sgka

o radny Krzysztofa Chalupka - Alfreda Bialego

o radny Ryszard Dzwonek - czeslawa Blicharskiego

o radny Stefan Fiutek - Jolanty Galczewskiej

o radny Adam Wójcik - Ryszarda Dzwonka

. radna Maria Baranska - Andrzeja Hatnego

. radny Andrzej Hatny - Stanislawa Baraúskiego

o radny Pawel Smor4g - Haliny Baliúskiej

Radny Kazimierz tvticlatst<i wnioskuje o zamknigcie listy: Rada Miejska jednogloénie wniosek

przyjgla.
Wvyscy zgloszeni kandydaci wyrazili zgodg na kandydowanle'

Burmistrz LeszeÉ Kapcia poinfoimow al, ze pi.t*t". posiedzenie Rady Spolecznej ZPoZ

odbgdzie sip w dniu 2l stycznia 2003 r. o godzinie 13 w Urzpdzie Miejskim'

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalg Nr III/38/03 w- sprawre

powolania Rady Spole cznei Zak{adu Poástawowej Opieki Zdrowotnej w Jpdrzejowie'

fiJchwala Nr IIV38/03 w zal4czeniu do protokolu/'

A d  2 t .
Radna Janina Szreniawa uwa2a, 2e najpierw powinno byÓ przedstawione sprawozdanie

z wykonania programu w 2002 roku, dopiero uchwalany program na 2003 rok

Radna Ewa ptasznik uwaza, t" ii"jest warunkiem glosowania dolqczenie sprawozdania'

Rada Miejska w Jgdrzejowie po*tiplu uchwalg Nr IIV39/03 w sprawie gminnego programu

profrlaktyk i i ronviqzy*uniu pioblemów alkoholowych na rok 2a03, nastgpuj4cQ iloÉciq glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
fuchwala Nr III/39/03 w

20
0
1

zal qczeniu d o p rot o kotu/
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Ad.22.
Naczelnik Wydzialu Polityki Gospodarczej, Informacji i Promocji - Dariusz Rogoza

przedstawit informacjp o wykonaniu gminnego programu profilaktyki i rozwiEzywania problemów

ulkoholo*ych w roku'2002-lw zaLqczániu ao p.ótotolu/. Naczelnik powiedzial, ze do dzié splywajq

rachunki w zwi4zku z czym nie mial moiliwoSci wczeiniej przedlolyÓ pisemnej informacji;

obiecal, ze przed nastQpnQ sesja kazdy z radnych otrzyma tak4 informacjq na pismie'

Radny Stanislaw Éaránsaki zapytal. jaka kwot a zosta\a przeznaczona na dofinansowanie

kawiarenki internetowej.
Naczelnik Rogóza odpowiedzial, zejest to 9 tysigcy zlotych; wyjaSnil, 2e sq to glównie

koszty utrzymania l{cza stalego. Dzigki niemu raz \^¡ tygodniu - w érody - bezplatnie mogq

korzystaó zinternetu dzieci ze szkól z terenu gminy, w których nie ma pracowni internetowych oraz

dzieci z Caritasu i Swietlicy socjoterapeutycznej.
Radny Andrzej Uátny 

-zap5tal, 
diac"ego nie wykorzystano 4 tysipcy na remont poradni

rachunki wplynqly 31 grudnia o godzinie 1230 Nie

ze Srodki nie przepadaj4 lecz przechodzq na rok

roku biez4cym.

Wigcej uwag nie zgloszono.
naaa lnielrt u * 

-Jgdrzejowie 
jednoglosnie przyjgla inlormacjp o wykonaniu gminnego

programu profilaitykii rontti4zywania problemów alkoholowych w roku 2002'

A d . 2 3
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze odpowiedzi na interpelacje zostan4 udzielone na

piémie. Jezeli chodzi o pismo mieszkaúców osiedla Murawiec ll, dzialania beda takie' na jakie

porwala prawo. Sprawa ul. Okrrei byla poruszana wielokrotnie, kolejny raz wyst4pirny o zmianp

organizacji ruchu. Odpowiedzi udzielimy na piSmie.

odwykowej.
Naczelnik Rogoza wyjaénil, ze ostatnie

mogqc stwierdzió zakupu i bior4c pod uwagg'

nastppny, uzgodniono, ze bpd4 wykorzystane w

1.d.24
pan Czajor - w zwi4zku ze zb14 ogóln4 odpowiedzi4 na interpelacjp Pani Ptaszni\. -

powiedzial, ze óptata za dzier*awp za okres lg tut i oplata adiacencka bgd4 nadplat4 w przypadku

przeksztalcenia prawa uzy'tkowania wieczystego w prawo wlasnoéci. W tej sytuacji oplaty te

po*inny byó ziliczone w poczet ofaty za przeksztalcenie uzy'tkowania wieczystego w prawo

wlasnoSci.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2ekaida sprawa bgdzie traklowana indywidualnie

i w trakcie rozpatrywania wniosków bgdzie uwzglgdnione wszystko, na co pozwala prawo.

Radna Ewa ptasznik podzigkowala wszyitkim, którzy wzipli udzial w zbiórce pienigdzy dla

potrzebuj 4cych chloPców.
Kierownik ZPAZ Marek Boguslawski poinformowal, jak wyglqda sytuacja

w podstawowej opiece zdrowotnej w Jqdrzejór.vie. Powiedzial, ze Poradnia Rehabilitacyjna od dzié

funkcjonuje w Domu Pomocy Spólecznej. Pomieszczenia parterowe zostaly zaadaptowane koszten]

55 000 zl. pracownicy *ráyri" maj4 godne warunki pracy, a przede wszystkim pacjenci majq

lepszy dostgp do tej porádni i bgdq rehabilitowani w lepszych warunkach niz dotychczas.

W zwiqzku ztym, zL poradnia rehabilitacyjnaprzeniosla sig do nowego pomieszczeniaZPOZ jesr

zmuszony oddaó aparat RTG dziezu*ióny od ZOZ w Skarzysku. Uzgodnienia poczynione

z Dyrektórem Hatnym pozwolq, aby pacjenci korzystali z aparatury i sprzptu RTG w szpitalu, ale

celo-ym byloby, áby'dostqpnoéó-do tLgo Éwiadczenia byla jak najlepsza. Istnieje mozliwoSó

otworzenia tego typu placówki w Przycho dni przy ul. 1 1 Listopada. Kierownik jest w trakcie

opracowywania piojetiu i kosztorysu inwestorskiego, po to, aby Radzie przedstawió ewentualne

ktstty i poprosió o zagwarantowanie Srodków w budZecie na real\zacig tego celu

Mamy gorEcy okres, jeóli chodzi o podpisywanie umów z Kasq Chorych' Swigtokrzyska Kasa

Chorycñ zakiadom podrtu*o*ej opieki zdrowotnej proponuje obnizenie kontraktów o 5 o%. To

tnu"iy. Le realnie érodków bgázié o okolo lO o/o mniej. Kasa Chorych 2yczy sobie, 2eby za

rmniejsron4 kwotg wykonywaó te same :íwiadczenia. Jest to niemozliwe. Na 70 zakladów
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podstawowej opieki zdrowotnej tylko kilka podpisalo aneks do umowy, natomiast w dalszym ci4gt'

i.raja n.goó¡ul¡. i rozmowy dotycz4ce wysokoéci kontraktów. Zaden szpital w Województwie

S*iáonárti. ¿o dnia dzisiejszego nie ptdpisal umowy z Kas4 Chorych ze wzglpdu na to' i2

p.opono*ána wysokoió Srodków prowadzi-d o znacznego ograniczenia dzia-lalnoÉci tych placówek'

Radna Ewa ptasznik powied z\a\a, 2e sprawa zal\czen\a oplaty dzierZawnej w oplatp za

przeksztalcenie prawa uzytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci dotyczy 9 - l0 osob'

W zwi4zku z tym przed nastppn4 sesjq grupiradnych zlo2y proiekt uchwaly uwzglqdniaj4cy

wniosek tych mieszkaúców.
Naczelnik Meresiiska wyjaÉnita, ze w tej sprawie nie ma Zadnei mozliwosci podjgcia

uchwaly. Burmistrz ju2 zwrócil úwagg na to, 2ekaLda sprawa bgdzie indywidualnie rozpatrywana

i indywidualne decyije dla podmiotów zostanq wydane. Ustawodawca nie przewidzial sytuacji' aby

oplaiy jednorazowe )aictyejako oplatg .a pi.eksttalcenie. Ani rozporzqdzenie ani ustawa nic na

ten temat nie mówi. Nowelá do ustawy pozwalala na zaliczenie oplaty jednorazowej w poczet

przeksztalcenia. WlaSnie t4 nowelp u.nyíithrybunal Konstytucyjny. Nie mozna zmusió wlaÉciciela'

aby zadarmo oddawal ,*o¡a wlasnosó. Nie ma wigc prawnej mozliwosci, aby uwzglqdnió wniosek

mieszkaiców.
Radca prawny * pani Danuta Kiwiorska powiedziala, ze istnieje écisly rozdzial kompetencjr

migdzy Rad4 a Burmistrrem. Mylitby si' ten, któ sqdzi, ze je6li prawo czegoé nie zabrania' to na to

zezwala. Rada moze dzialaótylko na *yr-n" upowaznienie ustawowe, czyli moze podj4ó tylko to,

na co prawo jej wyra¿nie Lezwala. i,ani Kiwiorska w obowi4zuj4cych przepisach nie widzi

upo*urni"nia, uúy Rada mogla podjqó uchw-al' o treéci proponowanej przez radn4Ewg Ptasznik'

Katda sprawa jest rozpatrywana indywidualnie i ma sigzakoiczyÓ decyzj4' Jest wipc wszczqcie

postgpowania - pfzez zlozenie wniosku, na podstawie zlo2onych dokumentów - rozpafrzenie,

a nastgpnie wydana decyzia. Rola Rady skoñczyla sig w momencie podjgcia uchwaly o bonifikacie'

w tej ón*iti )gtaszan\e'taticn wniosków jest blzprzedmiotowe na sesji Rady. Jeili chodzi o formp

nie jest to zapl,tanie ani interpelacja... iada mo2e tylko ewentualnie przyiqÓ do wiadomoSci ile

wniosków zlo2ono, jak zostaly rozpatrzone, ale nie moZe w tej materii podejmowaó jakichkolwiek

d e c y z j i  i :  _ , ^ : _ ^ r _ : r . ^ -
Radna Ewa ptasznik podzigkowala za wyjaSnienia; powiedz\ala, 2e ,radni 

s4 poSrednikamt

migdzy mieszkaúcami a urzgáem i rol4 radnego jest pytaó a rolq urzqdnika odpowiadaó'
pan Czajor podziqkowal za odpowiedá,lednak prosi o odpowiedz na piémie, poniewaz nie

w pelni sig z ni4 zgadza. Pan Czajor uwa1a, 2e poniewa2 sprawa dotyczy ogc'lu mieszkaúców Rada

tak4 uchwalp podjac moke. W innym przypadku uzytkownicy bqdq siQ zwracaó o zwrot nadplaty'

W zwiqzku z poiyzszym prosi b oipo-i. dá na pi3mie' aby mieszkancy mogli sip do niej

ustosunkowaó.
Starosta Jgdrzejowski Edmund Kaczmarek podzipkowal za zaproszenie na sesjq i obiecal

czgéciej braó udzial w obradach Rady. Pan Starosta powiedzial, 2e kompetencje migdzy gmin4

a powiatem s4 tak podzielone, aby nie wchodzió sobie w drogp' Kaldy ma swoje zadania' ale

jednoczeinie Jziaiamy na tym samym polu, dla tych samych ludzi. Ze strony Rady Powiatu,

Zarz4dupowiatu oraztJrzpdu Powiatowégo Pan Starosta zlo|yl deklaracjq wspolpracy z organami

gminy. W Radzie Miejskiej zasiada kilku pracowników Starostwa - i odwrotnie. Jest to dowód na

io, iZ-wspólpraca uloZy sip pomyslnie a próblemy Jpdrzejowa bqd4 uwa2nie rozpatrywane zarówno

pr:r"rRad* Miejsta¡at i pite.itadg Powiatu. Jako Starosta Powiatu Jqdrzejowskiego mieszkaj4cy

* ty- powieciq ttizytdáklaracjg, Lebpdzie dbal o centralny oSrodek naszego powiatu. Problemy

po*luru s4 trochg inne niz miasta i gminy. Powiat zazdroíci gminie wlasnych dochodów; powiat

jest samori4dny tylko w S Yo. Reszta Éudzétu powiatu to przekazywanie dotacji i subwencji'

Wczoraj byli5my z dyrektorem Hatnym na naradzie z Prezesem UrzEdu Nadzoru Ubezpieczen

Zdro*.oinyth, gdzie pan prezes byl ,,zmigk czany" w zakresie kontraktów, o których mówil doktor

Boguslawski. podobnie jak podstawowa- opieká zdrowotna tak i szpitale i cala sluzba zdrowia

* áry* kraju ma tfopoty. Kiedy twoizona byla ustawa o powszechnym ubezpieczeniu

zdrowotnym, to specjaliíli iyraZali rig, t" skladka powinnawynosió l1 - l3 %' Inni mówili' ze

minimum to 9,5 %. 
"Urtulonól,sv", 

teraz jest s 7o. wiadomo, ze brakuje pienigdzy i brakowaó

bedzie. Rz4d chce calq restrukturyzacjp wymusió na samorz4dach a bez pienigdzy jest to
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niemozliwe. My, jako powiat staramy sig w takim zakresie zabezpieczyó rozpoczqtq inwestycjp

w takim zakresie, aby mo2na bylo zabezpieczyó zadania, jakie przed nami stoj4 wzglgdem

mieszkanców, * pelnym zakresie. Nie jesteímy pretendentami do podstawowej opieki zdrowotnej'

wipc nie bgdziemy rywalizowaó, ale wspólpracowaó-
D¡a naszego ,u-orr4du równie wa2najlst oSwiat a na szczeblu ponadgimnazjalnym. Jpdrzejów jako

centralny o3rodek * nurty* powieóie jest najwazniejszy; tu mieéci si9 centrum edukacyjne

Ztroskqpatrzymy na s"kóly Siednie i¡Lzeti pizyirzymy sip subwencji oSwiatowej' musimy j4

dobrze wykorrystaó ijednoczeinie doprowadrii ¿ó tego, aby zabezpieczyc taki poziom ksztalcenia

ponadgimnazjalnego, zebyÉmy poryrii*uli uczniów, za którymi id4 pieniQdze dla naszych szkól

Szkodá, ze zádna ze szkól naszego powiatu nie jest w rankingu szkol ogloszonym wczoraj przez

Rzeczpospolit4. Bgdziemy zachécaó dyrektorów i grona pedagogiczne' aby staraly si7 przez

uczestnicfwo w konku.ruih ,t*orzyó lobby przyciryajqce uczniów do naszych szkó1. Postaramy

sig, aby w odpowiednim stopniu zapewnió 
-ksztalcenie 

érednie. Jest inicjatyr'va wywodz4ca siQ

t gooní profesbrskiego, aby ut*o.ryó wyilsza, szkolE w Jpdrzejowie przy wykorzystaniu bazy

lotalowej, jaka mamy . Zaóhgcam wszystkich. aby z 2yczliwoíci4 odnosió siq do tej inicjatywy'

Otwarcie tej szkoly niesie za sob4 mozliwoÉó zatrudnienia okolo 50 osób'

Z szacunkLem i zyczliwoéciq oánosimy sig do wszystkich inicjatyw gospodarczych. Z trosk4

patrzymy na Euroíbojnig" dla której samorzqd Gminy Jqdrzejów jest glównym udzialowcem'

Stur*t*o bgdzie *spilraó t9 inicjatywg z nadzieje na rozpoczpcie inwestycjijeszcze w tym roku'

Ta Euroubojnia bgdiie nie tylko ála-miásta, ale dla calego powiatu i regionu o promieniu 60 - 80

km. Dzigki temu moZe nast4pió ozywienie gospodarcze'

JesteSmy udzialowcem spólki ,.Ciuchcia Ekspress-Ponidzie" - perelki naszego miasta i naszego

powiatu. Myélp, 2e razemuda nam sip uratowaó tp kolejkp'

Starostwo nie nosi sig z zamiarem zamknigcia muzeum w Jqdrzejowie, jak podawala prasa'

Przyjrzymy sie dzialalnoéci i finansom muzeum. Jezeli ocenimy, ze jest za ma\o pienigdzy' to

Ooau*y. 
-Musimy 

jednak wiedzieó, 2e maj4tek powiatu jest odpowiednio zabezp\eczony'

odpowiednio wykorzystany, dostosowany do potrzeb mieszkaiców i goéci.
powiat nie ma morliwoSci bezpoSredniéj pomocy dla rolników, ale poérednio np. przez uchwalq

o zalesieniu , od pa1dziernika jést wyplaóany ek*iwalent dla pierwszych rolników' lctorzy zalesili

swoje grunty po 150 zl do hektara. Na ten rok staramy siQ, aby zalesió 80 hektarów, a mamy

prryr"J"t"níe.'ze bqdzie to 60 hektarów. Wiqc nastgpne osoby z tej kolejki dostan4 pieni4dze' co

miesiqc przez 20lat.
Rada Miejska ma Komisjq Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejskq; dobrze, 2e taka komisia

powstala, 6o warunki, jakie zostaly wynegocjowane s4 korzystne dla polskich rolników' Z funduszy

itruku.alnych zostaly przesunigtl íiodki na doplaty bezpoSrednie. Przed nami wszystkimi jest

zadanie, aúy dostarityl p"lnqwiedzg rolnikom o warunkach akcesji, a rolnicy sami podejm4

decyzjq. W naszym Li.S"l" lest osiodek ,,Ajaksu"; rozpoczS iu2 dzialalnoÉó, pomoZe wigc

w dostarczaniu wiedzy rolnikóm Beda kursy SAPARDU w szkolach Érednich dla rolników'

Z ARiMR szkoly mogQ pozyskaó érodki na bazp komputerow4

Przed naszym po*iitern jlst duze zadanie. Zostal oddany do uzytku budynek Zespofu Szkol

Ekonomicznych, ale nie ma tam zadnej bazy sportowej. Doszliémy do wniosku' ze nie ma sensu

budowaó w naszym mieScie kolejnej sali gimnasrycznel. Nale2aloby wybudowaÓ z prawdziwego

zdarzenia halg widowiskowo sportow4. Jest mozliwoÉó abyémy uzyskali doftnansowanie

w wysokoS ci 33 oA. Jednak aby halg wybudowaó musimy wspólnie podjqó siQ tego zadania w miarp

mozliwo3ci frnansowych.
W najblizszych dniaóh odbpdzie sig przetarg i ruszy budowa obwodnicy; bedzie sig wreszcie cos

dzialo w tej sprawie.
Starosta Zyczyl wszystkim realizacit planów i érodków na ich tealizacip'

przewodni rtq"uRady Miejikiej Elzbieta Wiéniewska podzigkowala za |yczenia i obiecala,

ze Rada Miejska w miarp-swoióh mozliwoSci bpdzie sig starala wspieraó powiat w realizacji

planów. 1 ,,
Przewodnicz4ca Rady wrpczyla wszystkim radnym legitymacje' ,,Poradnik Radnego"'

..Wademekum Samorz4dowca" or az teczki na dokumenty'
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Ze wzglgdu na wJczerpanie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta

WiÉniewska o godzinie l33x zamkngla obrady III sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
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